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ZAPISNIK 
sa 3. sjednice Odbora za statutarno-pravna pitanja održane 27. studenog 2017. godine s 
početkom u 09,07 sati u Gradskoj vijećnici u Sisku, Rimska Ulica 26, soba broj 25 (veliki 
kabinet), prvi kat. 
 
Sjednici su bili nazočni: Nenad Vukušić-predsjednik Odbora, Ivana Krčelić-zamjenica 
predsjednika,  Ivan Mlinarić i Marijan Medved-članovi Odbora. 
 
Odsutan: Darko Žak. 
 
Ostali nazočni: Gordana Karapandža Prica-pročelnica Upravnog odjela za upravne, 
imovinsko pravne i opće poslove, Goran Grgurač-pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, 
kulturu, sport, branitelje i civilno društvo, Marija Medved-privremena pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i financije i Petar Lerotić-pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i 
komunalni sustav. 
 
Sjednicom je predsjedavao predsjednik Odbora, gospodin Nenad Vukušić koji je utvrdio da su 
sjednici nazočna 4 člana Odbora te se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Predsjednik, gospodin Nenad Vukušić je predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
1. Usvajanje zapisnika s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Siska, 
2. Izvješće Mandatne komisije o prestanku mandata člana Gradskog vijeća Grada Siska i    
    određivanju zamjenika člana,   
3. a) Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu,     
    b) Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Siska za 2018. godinu,     
    c) Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2018. godini,     
    d) Prijedlog programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području  
    Grada Siska za 2018. godinu,     
    e) Prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Siska u 2018. godini,     
    f) Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Siska u 2018. godini,    
    g) Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Siska za 2018. godinu,    
    h) Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Siska u 2018. godini,     
    i) Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2018. 
    godini,     
    j) Prijedlog programa javnih potreba za civilno društvo, branitelje i mlade Grada Siska u  
    2018. godini,    
    k) Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Siska u 2018. godini,   
4. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Grada Siska,   
5. Prijedlog plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasništvu Grada Siska za 2018.  
    godinu,     
6. Prijedlog programa utroška sredstava boravišne pristojbe za 2018. godinu,   
7. Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika  
    nacionalnih manjina u Gradu Sisku  za 2018. godinu,     
8. Prijedlog odluke o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Grad Sisak za  
    rekonstrukciju Rekreacijskog centra „Zibel“ u Sisku,     
9. Prijedlog odluke o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Grad Sisak za građenje  
    multifunkcionalnog objekta u ekološkom projektu na Ciglarskoj grabi u Sisku,     
10. Prijedlog odluke o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Kršćansku baptističku  
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    crkvu BETEL-Sisak, 
   
11. a) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora za izbore i imenovanja,     
      b) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora za javna priznanja,  
      c) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora za obrazovanje, kulturu, sport i    
      socijalnu politiku,     
      d) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Komisije za prostorno uređenje, zaštitu  
      okoliša i spomenika kulture, urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo,     
      e) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Komisije za određivanje imena ulica i  
      trgova,  
      f) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Povjerenstva za prodaju i kupnju  
      poljoprivrednog i građevinskog zemljišta, 
12. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjeni Statuta Gradske     
      galerije Striegl,       
13. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama Statuta Doma kulture  
      Kristalna kocka vedrine,      
14. Prijedlog rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Doma  
      Kulture Kristalna kocka vedrine, 
15. Ostala pitanja. 
 
Dnevni red je usvojen jednoglasno sa 4 glasa za. 
 

TOČKA 1. 
Gospođa Gordana Karapandža Prica je zamolila članove Odbora da usvoje primjedbu na 
zapisnik sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Siska jer je na prvoj stranici zapisnika pogrešno 
napisano kod ostalih nazočnih koji su bili na sjednici, naveden Tomislav Dumančić-
privremeno obavlja poslove pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje i zaštitu 
okoliša, a na istoj sjednici je Tomislav Dumančić već bio raspoređen na mjesto privremenog 
pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje i zaštitu okoliša te je potrebno napisati, 
odnosno točno ispraviti: Tomislav Dumančić-privremeni pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje i zaštitu okoliša. 
 
Članovi Odbora su jednoglasno sa 4 glasa za usvojili primjedbu te se utvrđuje zapisnik sa 3. 
sjednice Gradskog vijeća Grada Siska s izrečenom primjedbom i proljeđuje Gradskom vijeću 
na razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 2. 
Utvrđuje se da su članovi Odbora jednoglasno sa 4 glasa za, utvrdili Izvješće Mandatne 
komisije o prestanku mandata člana Gradskog vijeća Grada Siska  i određivanju zamjenika 
člana i proslijedili Gradskom vijeću na primanje na znanje. 
 

TOČKA 3. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Marije Medved, gospodina Petra Lerotića i 
gospodina Gorana Grgurača te nakon rasprave u kojoj je sudjelovala gospođa Ivana Krčelić, 
gospodin Marijan Medved i gospodin Nenad Vukušić, 
 
a) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu i 
proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.   
  



3 
 

b) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Siska 
za 2018. godinu i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje.     
c) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa održavanja komunalne 
infrastrukture u Gradu Sisku u 2018. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i 
usvajanje.    
 
d) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području Grada Siska za 2018. godinu i proslijeđen Gradskom 
vijeću na razmatranje i usvajanje.   
  
e) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada 
Siska u 2018. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.   
 
f) Jednoglasno sa 4 glasa  za, utvrđen je Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom 
odgoju Grada Siska u 2018. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.  
 
g) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada 
Siska za 2018. godinu i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
    
h) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada 
Siska u 2018. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
    
i) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 
zdravstvu Grada Siska u 2018. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i 
usvajanje.     
 
j) Jednoglasno sa 4 glasa za za, utvrđen je Prijedlog programa javnih potreba za civilno 
društvo, branitelje i mlade Grada Siska u 2018. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na 
razmatranje i usvajanje   
 
k) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi 
Grada Siska u 2018. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.  
 

TOČKA 4. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Marije Medved, jednoglasno sa 4 glasa za, 
utvrđen je Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Grada Siska i 
proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 5. 
Nakon uvodnog usmenog izlaganja gospođe Gordane Karapandža Prica, jednoglasno sa 4 
glasa za, utvrđen je Prijedlog plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasništvu 
Grada Siska za 2018. godinu i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 6. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Petra Lerotića, jednoglasno sa 4 glasa za, 
utvrđen je Prijedlog programa utroška sredstava boravišne pristojbe za 2018. godinu i 
proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
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TOČKA 7. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Gordane Karapandža Prica, jednoglasno s 4 
glasa za, utvrđen je Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i 
predstavnika nacionalnih manjina u Gradu Sisku  za 2018. godinu i proslijeđen Gradskom 
vijeću na razmatranje i usvajanje. 

TOČKA 8. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Petra Lerotića, jednoglasno sa 4 glasa za, 
utvrđen je Prijedlog odluke o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Grad Sisak za  
rekonstrukciju Rekreacijskog centra „Zibel“ u Sisku i proslijeđan Gradskom vijeću na 
razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 9. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Petra Lerotića, jednoglasno sa 4 glasa za, 
utvrđen je Prijedlog odluke o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Grad Sisak za 
građenje multifunkcionalnog objekta u ekološkom projektu na Ciglarskoj grabi u Sisku i 
proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 10.     
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Petra Lerotića, jednoglasno s  5 glasova za, 
utvrđen je Prijedlog odluke o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Kršćansku 
baptističku crkvu BETEL-Sisak i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 11. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Nenada Vukušića, 
   
a) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju 
Odbora za izbore i imenovanja i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.   
   
b) Jednoglasno s 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora 
za javna priznanja i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.   
 
c) Jednoglasno s 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora 
za obrazovanje, kulturu, sport i  socijalnu politiku i proslijeđen Gradskom vijeću na 
razmatranje i usvajanje.  
 
d) Jednoglasno s 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju 
Komisije za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i spomenika kulture, urbanizam, arhitekturu i 
graditeljstvo i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.  
 
e) Jednoglasno s 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju 
Komisije za određivanje imena ulica i trgova i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i 
usvajanje.  
 
f) Jednoglasno s 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju 
Povjerenstva za prodaju i kupnju poljoprivrednog i građevinskog zemljišta i proslijeđen 
Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.  
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TOČKA 12. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Gorana Grgurača, jednoglasno sa 4 glasa 
za, utvrđen je Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjeni Statuta 
Gradske  galerije Striegl i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 13. 
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Gorana Grgurača, gospođa Ivana Krčelić je 
zatražila da se zapisnikom utvrdi kako se ne slaže s člankom 2. Odluke o izmjenama Statuta 
Doma kulture Kristalna kocka vedrine koju je donijelo Upravno vijeće te ustanove. 
Tom odlukom i njezinim člankom 2. je izmijenjen članak 42. Statuta Doma kulture Kristalna 
kocka vedrine na način da se kao uvjet radno iskustvo ravnatelja smanjuje s pet godina na 
dvije godine, a u svim ostalim ustanovama kojima je osnivač Grad Sisak, ravnatelj mora imati 
najmanje pet godina radnog iskustva. Nema smisla smanjivati broj godina radnog iskustva 
potrebnog za obavljanje poslova ravnatelja. 
Zbog svega navedenog, gospođa Ivana Krčelić je rekla da ne može glasovati za Prijedlog 
odluke o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama Statuta Doma kulture Kristalna kocka 
vedrine. 
 
Gospodin Ivan Mlinarić je rekao kako je naprijed navedeno stvar amandmana. 
 
Gospodin Nenad Vukušić je rekao kako je suglasan da bi kriteriji trebali biti izjednačeni te 
predložio da se taj dio, do održavanja sjednice Gradskog vijeća, uskladi sa svim ostalim 
ustanovama. 
 
Gospođa Ivana Krčelić je rekla kako ne vidi razlog zašto uopće mijenjati članak 42. Statuta 
Doma kulture Kristalna kocka vedrine. 
 
Gospodin Nenad Vukušić je rekao kako je broj godina radnog iskustva smanjen kako bi se 
omogučilo i onima koji nemaju pet godina radnog iskustva da se mogu prijaviti na natječaj. 
 
Nakon rasprave, sa 3 glasa za i jednim glasom suzdržanim, gospođe Ivane Krčelić, utvrđen je  
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama Statuta Doma kulture 
Kristalna kocka vedrine i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 
 

TOČKA 14.      
Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Gorana Grgurača, jednoglasno sa 4 glasa 
za, utvrđen je Prijedlog rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća 
Doma Kulture Kristalna kocka vedrine i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i 
usvajanje. 
 
3. sjednica Odbora za statutarno-pravna pitanja je završena u 10,00 sati. 
 
 
 
 ZAPISNIČAR                                                                                             PREDSJEDNIK 
 
 
   Silvio Baljak                                                                                                Nenad Vukušić 
 


